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Čeští a asijští podnikatelé hledají v Praze nové příležitosti 
 
Ondřej Černý (onč)  1. 3. 2010 v 15.32 

Už počtvrté se v Praze koná česko-asijské fórum. Jedná se na něm hlavně o možnostech 
spolupráce českých a asijských podnikatelů a o nových příležitostech pro podnikání na 
východních trzích s přihlédnutím k současné ekonomické krizi. Letošní program se zaměřuje 
také na udržitelná rozvoj a zelené technologie. 

Ředitelka fóra Eva Rybková ve Světě o druhé Rádia Česko řekla, že letos se na něm více 
hovoří o energetice, zejména o obnovitelných zdrojích energie. "Je to téma, které se 
průřezově týká všech asijských států a Česká republika v něm má co nabídnout." 
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Česko-asijské fórum přiblížila jeho ředitelka Eva Rybková posluchačům Rádia Česko 
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"Snažíme se, aby fórum bylo vyrovnané. V oblasti spotřebního zboží převažuje asijská 
nabídka, nicméně v technologiích a know how má České stále co nabídnout," uvedla 
Rybková. 



Poznamenal, že v Pákistánu je poptávka po několika hydroelektrárnách. Také oblast 
dopravní infrastruktury se v této části světa rychle rozvíjí. "Pro oblast letectví. Řízení 
leteckého provozu, patří české technologie ke špičce." 

 


